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Til Rådmannen i Hordaland fylkeskommune.

Dette er berre nokre tankar om nedlegging av vidaregåande

skulen i Etne.

Fakta er at denne skulen har veldig god søkning,og dei

elevane som går ut har gode karakterar.

Eg er kjendt med at det er for mange elevplasser i Hordaland,

men kvifor skal Etne sin skule leggjast ned?

Kunne det ikkje vore like greitt å leggja ned ein skule Bergen,

og lete Sunnhordland få behalda skulen sin.

Då kan elevar derifrå søkja seg til Etne-det er ikkje verre det

Enn omvendt.

Kvifor skal alt sentraliserast ?

Dette kan vel og kallast for ei frimodig ytring!
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Med helsing Karsten Lunde - 5590 Etne.

(ein eldre mann som har hatt 4 born i vgs.)


